
ΠΡΑΚΤΙΚΑ 
 

Γενική Συνέλευση Συλλόγου Οικιστών Ιπποκρατείου Πολιτείας 10-4-2011 

 

Σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη: 

 

Έγινε εκλογή της Εφορευτικής Επιτροπής σύµφωνα µε το καταστατικό. 

Προτάθηκαν και έγιναν οµόφωνα δεκτοί οι: 

• Μαστρογιαννόπουλος Ιωάννης 

• Ευαγγελόπουλος Ηλίας 

• Μικελοπούλου Αθηνά 

 

Κατατέθηκε ο προβληµατισµός αν θα γίνουν δεκτές εξουσιοδοτήσεις για την ψηφοφορία, µία 

ανά ψηφοφόρο. Το θέµα τέθηκε σε ψηφοφορία και το αποτέλεσµα ήταν 18 µε 18. Ξαναέγινε 

ψηφοφορία αφού κλήθηκαν όσοι βρισόταν εκτός της αίθουσας και ψήφισαν δι ανατάσεως της 

χειρός 24 κατά και 20 υπέρ. Έτσι δεν γίνονται δεκτές οι εξουσιοδοτήσεις. 

 

Έγινε σύντοµη παρουσίαση των υποψηφίων των ψηφοδελτίων. 

 

∆ιαβάστηκε ο ∆ιοικητικός και Οικονοµικός απολογισµός του ∆Σ. 

 

Ακολούθησε συζήτηση όπου θίχθηκαν τα θέµατα: 

1. Η συχνή υπερχείλιση της Γ. ∆εξαµενής ύδρευσης 

2. Η απαράδεκτη κατάσταση µε τα απορρίµµατα. 

3. Τηλεφωνία 

4. Ύδρευση 

5. Καθαρισµός ∆εξαµενών 

6. Πυρασφάλεια 

 

Αποφασίστηκαν τα εξής: 

1. Συστάθηκε οµάδα εργασίας αποτελούµενη από: Λαδοπούλου Μαίρη, Αποστολίδου 

Ελευθερία και Φιλλιπίδη Χρήστο, η οποία θα παραδώσει πόρισµα στο ∆Σ µε προτάσεις 

για τα απορρίµµατα το αργότερο µέχρι 31-5-2011. 

2. Το ∆Σ να θεσπίζει, µε µέλη του ΣΟΙΠ, θεµατικές οµάδες εργασίας  

3. Να σταλεί επιστολή στον ΟΤΕ για επίσπευση του προγράµµατος εγκαταστάσεων του 

WIMAX  

4. Να σταλεί επιστολή στο ∆ήµο Ωρωπίων για την τήρηση του κανονισµού ύδρευσης για το 

2010 (χρέωση ανά εξάµηνο κλπ), καθώς επίσης και για τον καθαρισµό των δεξαµενών. 

5. Να συσταθεί θεµατική οµάδα για την ύδρευση 

6. Να γίνει συγκέντρωση των κατοίκων αµέσως µετά τις γιορτές για την πυροπροστασία. 

 

Πραγµατοποιήθηκαν οι εκλογές για την ανάδειξη του νέου ∆Σ, όπως αναλυτικά 

περιγράφεται στο συνηµµένο Πρακτικό της Εφορευτικής Επιτροπής. 

 

Ο Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης 

 

 

Κώστας Α. Κραββαρίτης 


